



McGill

Department of Mathematics and Statistics

The Department of Mathematics and Statistics invites applications for a non-tenure-track position as a ranked Contract Academic Staff member (Faculty Lecturer) starting on January 1, 2016. The duties include teaching and coordinating multi-section courses, and will include further administrative duties. The applicant must also have the desire and potential to contribute to the educational programs of the Department at the undergraduate level.

The candidate must have a doctoral degree in Mathematics or Statistics at the date of appointment and extensive teaching experience. Excellent communication and inter-personal skills are a requirement. Salary will be commensurate with qualifications.

Applications must include a curriculum vitae, a list of publications, an account of teaching philosophy and experience, the names, phone numbers and e-mail addresses of at least three references, two addressing the teaching record. Ideally, submissions and references should be mailed or emailed to:

Chair, Faculty Lecturer Search Committee
Department of Mathematics and Statistics
McGill University
805, rue Sherbrooke ouest
Montreal QC H3A 0B9 Canada
Fac.lecturer2015@math.mcgill.ca

In either case, candidates are responsible for ensuring that their referees' letters are received. To ensure full consideration, applications must be complete by December 15, 2015.

McGill University is committed to equity in employment and diversity. It welcomes applications from indigenous peoples, visible minorities, ethnic minorities, persons with disabilities, women, persons of minority sexual orientations and gender identities and others who may contribute to further diversification. All qualified applicants are encouraged to apply; however, in accordance with Canadian immigration requirements, priority will be given to Canadian citizens and permanent residents of Canada.



McGill

Département de mathématiques et de statistique

Le Département de mathématiques et de statistique sollicite des candidatures pour un poste de chargé d'enseignement à titre de membre du personnel académique qualifié. Le contrat, à durée limitée, entrera en vigueur le 1er janvier 2016 ; il comportera des tâches d'enseignement, de coordination de groupes et diverses autres responsabilités administratives. La personne choisie devra avoir le potentiel et le désir de contribuer aux programmes de formation de 1er cycle du département.

Les personnes intéressées devront être titulaires d'un doctorat en mathématiques ou en statistique au moment de l'engagement, posséder une vaste expérience d'enseignement, ainsi que de fortes aptitudes à la communication et de l'entregent. La rémunération sera fonction des qualifications du candidat.

Les dossiers de candidature doivent être soumis par la poste ou par courriel à l'adresse ci-dessous. Prière d'inclure un curriculum vitae, une liste de publications, un énoncé sur la philosophie et l'expérience d'enseignement, ainsi que les noms, numéros de téléphones et adresses courriel d'au moins trois répondants, deux desquels devront se prononcer sur les aptitudes pédagogiques du candidat.

Chair, Faculty Lecturer Search Committee
Department of Mathematics and Statistics
McGill University
805, rue Sherbrooke ouest
Montreal QC H3A 0B9 Canada
Fac.lecturer2015@math.mcgill.ca

Il incombe aux candidats(e)s de s'assurer que leurs lettres d'appui soient transmises au comité de sélection. L'examen des candidatures dûment complétées commencera le 15 décembre 2015.

L'Université McGill souscrit aux principes d'équité et de diversité en matière d'emploi. Elle encourage toutes les personnes qualifiées à poser leur candidature, y compris les autochtones, les membres des minorités visibles et ethniques, les femmes, les handicapés et toute personne susceptible de contribuer à une plus grande diversité, sans égard à leur orientation ou identité sexuelle. Conformément à la loi canadienne sur l'immigration, la priorité sera accordée aux citoyens canadiens et aux immigrants reçus.